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                       RM.EiK.0012.1.2023 

 

 

 

 

 

Protokół Nr 58/2023 

 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Rady Miejskiej odbytego w dniu 30 stycznia 

2023 roku pod przewodnictwem radnej Małgorzaty Zarębskiej. 

 

Obecni : wg załączonej listy obecności. 

Nieobecni: radny Jacek Krywult, 

  radna Dorota Piegzik-Izydorczyk, 

  radny Piotr Ryszka. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji oraz przyjęcie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1200/2022 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 r. - Wieloletniej prognozy 

finansowej miasta Bielska-Białej.  (DRUK NR 1266) 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1201/2022 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 roku - Uchwała budżetowa miasta 

Bielska-Białej na 2023 rok.  (DRUK NR 1267) 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 

nr 43 w Bielsku-Białej poprzez zmianę siedziby.  (DRUK NR 1244) 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola nr 9         

w Bielsku-Białej.  (DRUK NR 1245) 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 11 im. Janusza Korczaka w Bielsku-Białej poprzez 

utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych        

i opiekuńczych.  (DRUK NR 1247) 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej        

w Zespole Szkół Ekonomicznych im. Michała Kaleckiego w Bielsku-Białej.      

(DRUK NR 1248) 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/1162/2022 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie określenia stawki 

za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Bielsko-Biała.  (DRUK NR 1258) 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich 

gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych,         

z jakich mogą być wykonane.  (DRUK NR 1265) 

10. Zaopiniowanie dodatkowych projektów uchwał, które wpłyną do Komisji. 

11. Sprawy różne. 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219268&file=DRUK+NR+1266.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219269&file=DRUK+NR+1267.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216201&file=DRUK+NR+1244.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216202&file=DRUK+NR+1245.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216237&file=DRUK+NR+1247.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216238&file=DRUK+NR+1248.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=218553&file=DRUK+NR+1258.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219243&file=DRUK+NR+1265.pdf
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Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00. 

 

 

Ad 1. 

 Otwarcie posiedzenia Komisji oraz przyjęcie porządku obrad. 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

otworzyła posiedzenie Komisji, przywitała wszystkich zebranych radnych oraz 

zaproszonych gości.  

Następnie przedstawiła planowany porządek obrad i poddała go pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania:   za – 9 (jednogłośnie) 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad 2. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1200/2022 

Rady Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 r. - Wieloletniej prognozy 

finansowej miasta Bielska-Białej.  (DRUK NR 1266) 

 

Pan Dominik Pawiński – Skarbnik Miasta – 

przedstawił i szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w DRUKU NR 1266. 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

 

Wynik głosowania:    za – 9 (jednogłośnie 

 

Komisja wydała następującą opinię: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1200/2022 Rady Miejskiej           

w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 r. - Wieloletniej prognozy finansowej 

miasta Bielska-Białej.  (DRUK NR 1266) 

 

 

Ad 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1201/2022 

Rady Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 roku - Uchwała budżetowa 

miasta Bielska-Białej na 2023 rok.  (DRUK NR 1267) 

 

Pan Dominik Pawiński – Skarbnik Miasta – 

przedstawił i szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w DRUKU NR 1267. 

 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219268&file=DRUK+NR+1266.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219268&file=DRUK+NR+1266.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219269&file=DRUK+NR+1267.pdf
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Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

 

Wynik głosowania:    za – 9 (jednogłośnie 

 

Komisja wydała następującą opinię: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1201/2022 Rady Miejskiej           

w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 roku - Uchwała budżetowa miasta 

Bielska-Białej na 2023 rok.  (DRUK NR 1267) 

 

 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Przedszkola nr 43 w Bielsku-Białej poprzez zmianę siedziby.  (DRUK NR 1244) 

 

Pani Ewa Szymanek-Płaska - Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu – 

przedstawiła i bardzo szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Przedszkola nr 43 w Bielsku-Białej poprzez zmianę siedziby.        

(DRUK NR 1244) 

 

Pan Szczepan Wojtasik – radny Rady Miejskiej – 

zapytał, czy będzie robiony nabór do tego przedszkola? 

 

Pan Piotr Kucia – Zastępca Prezydenta Miasta – 

odpowiedział, że będzie tak i dodał, że w nowej lokalizacji będzie 10 oddziałów. 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

 

Wynik głosowania:    za – 9 (jednogłośnie 

 

Komisja wydała następującą opinię: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola nr 43 w Bielsku-

Białej poprzez zmianę siedziby.  (DRUK NR 1244) 

 

 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola nr 9 

w Bielsku-Białej.  (DRUK NR 1245) 

 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219269&file=DRUK+NR+1267.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216201&file=DRUK+NR+1244.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216201&file=DRUK+NR+1244.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216201&file=DRUK+NR+1244.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216202&file=DRUK+NR+1245.pdf
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Pani Ewa Szymanek-Płaska - Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu – 

przedstawiła i bardzo szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Przedszkola nr 9 w Bielsku-Białej.  (DRUK NR 1245) 

Między innymi poinformowała, iż przedszkole mieści się w willi z lat 30-tych XX wieku 

i ze względu na stan techniczny nie spełnia wymogów bezpieczeństwa i stanowi realne 

zagrożenie dla dzieci. 

 

Pan Konrad Łoś – radny Rady Miejskiej – 

zapytał, kiedy zostało ujawnione, że ta nieruchomość stanowi zagrożenie i czy były 

podejmowane jakieś działania, monity do właściciela tego obiektu? 

 

Pan Piotr Kucia – Zastępca Prezydenta Miasta – 

poinformował, iż korespondencja z właścicielem obiektu, którym jest Macierz Ziemi 

Cieszyńskiej, jest prowadzona od grudnia 2004 roku. Dodał, że ten budynek nie był 

budowany pod wymogi przedszkola dlatego też, nie ma drugiego wyjścia, posiada 

schody zabiegowe, materiały łatwopalne na strychu. Ponadto plac zabaw znajduje się 

po drugiej stronie ulicy, co jest pewnego rodzaju uciążliwością. Dodał, że opłata za 

wynajem tego budynku w zeszłym roku wynosiła 3700 zł na miesiąc. Od stycznia 2023 

roku wynosi 4800 zł na miesiąc. Ponadto miesięczne koszty utrzymania budynku 

wynoszą 6000 zł. Podkreślił, iż likwidacja tego przedszkola nie wiąże się z żadnymi 

zwolnieniami kadry dydaktycznej i administracyjnej. 

 

Pan Konrad Łoś – radny Rady Miejskiej – 

poprosił o pisemną informację na temat stanu technicznego tego budynku i działań 

Miasta podejmowanych w tym zakresie. 

 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

 

Wynik głosowania:    za – 8 

  przeciw – 0 

 wstrzymało się – 2 

 

Komisja wydała następującą opinię: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola nr 9 w Bielsku-Białej.                  

(DRUK NR 1245) 

 

 

 

 

 

 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216202&file=DRUK+NR+1245.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216202&file=DRUK+NR+1245.pdf
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Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 11 im. Janusza Korczaka w Bielsku-Białej poprzez 

utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych               

i opiekuńczych.  (DRUK NR 1247) 

 

Pani Ewa Szymanek-Płaska - Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu – 

przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 11 im. Janusza Korczaka                   

w Bielsku-Białej poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.  (DRUK NR 1247) 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

 

Wynik głosowania:    za – 9 (jednogłośnie 

 

Komisja wydała następującą opinię: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 

Specjalnej nr 11 im. Janusza Korczaka w Bielsku-Białej poprzez utworzenie innej 

lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.  

(DRUK NR 1247) 

 

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej        

w Zespole Szkół Ekonomicznych im. Michała Kaleckiego w Bielsku-Białej.              

(DRUK NR 1248) 

 

Pani Ewa Szymanek-Płaska - Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu – 

przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej 

w Zespole Szkół Ekonomicznych im. Michała Kaleckiego w Bielsku-Białej.              

(DRUK NR 1248) 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie powyższy uchwały zawarty w DRUKU NR 1248. 

 

Wynik głosowania:    za – 9 (jednogłośnie 

 

Komisja wydała następującą opinię: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Zespole Szkół 

Ekonomicznych im. Michała Kaleckiego w Bielsku-Białej.  (DRUK NR 1248) 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216237&file=DRUK+NR+1247.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216237&file=DRUK+NR+1247.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216237&file=DRUK+NR+1247.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216238&file=DRUK+NR+1248.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216238&file=DRUK+NR+1248.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=216238&file=DRUK+NR+1248.pdf
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Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/1162/2022 

Rady Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie określenia stawki 

za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Bielsko-Biała.  (DRUK NR 1258) 

 

Pani Ewa Szymanek-Płaska - Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu – 

przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/1162/2022 

Rady Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie określenia stawki 

za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Bielsko-Biała.  (DRUK NR 1258) 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie powyższy uchwały zawarty w DRUKU NR 1258. 

 

Wynik głosowania:    za – 10 (jednogłośnie 

 

Komisja wydała następującą opinię: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/1162/2022 Rady Miejskiej             

w Bielsku-Białej z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie określenia stawki za               

1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Bielsko-Biała.  (DRUK NR 1258) 

 

 

Ad 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów 

budowlanych, z jakich mogą być wykonane.  (DRUK NR 1265) 

 

Pani Magdalena Marek – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta – 

poinformowała, iż projekt uchwały zawarty w DRUKU NR 1265 został sporządzony na 

podstawie uchwały nr XI/177/2015 Rady Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 września 

2015 roku. Celem wprowadzenia regulacji zawartych w tym projekcie uchwały jest 

przywrócenie i zachowanie ładu przestrzennego, zapewnienie wysokiej jakości                

i estetyki przestrzeni publicznych, ochrona krajobrazu oraz poprawa wizerunku miasta.  

 

Pan Krzysztof Gieleciak – Wydział Urbanistyki i Architektury – 

przedstawił powyższy projekt uchwały i poinformował, iż po wyłożenia projektu do 

publicznego wglądu wpłynęly uwagi mieszkańców i przedsiębiorców. 

Wykaz uwag stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pani Beata Jaromin-Kapusta – Projektant w Biurze Rozwoju Miasta – 

przedstawiła i omówiła prezentację multimedialną – graficzny przewodnik po uchwale, 

która stanowi załącznik do protokołu.  

 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=218553&file=DRUK+NR+1258.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=218553&file=DRUK+NR+1258.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=218553&file=DRUK+NR+1258.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219243&file=DRUK+NR+1265.pdf
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Członkowie Komisji szeroko przedyskutowali zapisy przedstawionego projektu 

uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

− radna Urszula Szabla, 

− radna Małgorzata Zarębska, 

− radny Konrad Łoś, 

− radny Szczepan Wojtasik, 

− radna Renata Gruszka, 

− radny Roman Matyja, 

− radny Marcin Litwin. 

 

Pan B_______ C_________ – mieszkaniec miasta – 

poinformował, iż reklamą zajmuje się od 40 lat. Na terenie miasta posiada 68 reklam 

o wartości 1 mln zł. Koszt likwidacji 1 tablicy wynosi od 5-8 tys. zł. Zauważył, iż podjęcie 

tej uchwały zobowiąże go do likwidacji tych reklam i zapytał, dlaczego ma ponosić tak 

duże koszty, skoro stawiając te tablice reklamowe dopełnił wszystkich formalności           

i otrzymałz Urzedu Miejskiego pozwolenie na budowę? Dodał, że koszt usunięcia tych 

reklam to ponad 300 tys. zł. 

 

Pani Magdalena Marek – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta – 

zauważyła, iż ustawodawca nie przewidział takich sytuacji. 

 

Pan Igor Kliś - Sekretarz Miasta – 

zwrócił uwagę, iż Państwo Chomiccy wszystkie reklamy mają legalne, a 40% innych 

reklam w mieście jest nielegalnych. 

 

Pan Konrad Łoś – radny Rady Miejskiej – 

stwierdził, iż wypowiedź Pana Chomickiego pokazuje, iż ustawa jest „dziurawa” więc i 

uchwała będzie „dziurawa”. Dodał, że ustawa ta została zaskarżona i podkreślił, iż 

lepiej byłoby poczekać na rozstrzygnięcie Trybunału w tej sprawie. 

 

Komisja szeroko przedyskutowała poruszoną kwestię. 

 

Pan Marcin Litwin – Wiceprzewodniczący Komisji – 

w wyniku tej dyskusji zaproponował, aby Komisja wystąpiła do Prezydenta Miasta           

z następującym wnioskiem: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej zwraca się do Pana Prezydenta            

o wycofanie z porządku obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej w dniu 2 lutego br. 

projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich 

gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, 

z jakich mogą być wykonane.  (DRUK NR 1265) 

 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219243&file=DRUK+NR+1265.pdf
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Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała wniosek radnego Marcina Litwina pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania:    za – 5 

  przeciw – 2 

 wstrzymało się – 3 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Mateusz Krywult – Radca Prawny – 

poinformował, iż wspomniana ustawa jest w Trybunale od 2019 roku. 

 

Komisja krótko przedyskutowała kwestię zaskarżenia ustawy i zasadności 

podejmowania omawianego projektu uchwały. 

 

Pan Konrad Łoś – radny Rady Miejskiej – 

zaproponował, aby w związku z przegłosowanym wnioskiem do Prezydenta Miasta       

o wycofanie tego projektu z porządku obrad najbliższej sesji Rady Miejskie w dniu         

2 lutego br., Komisja odstąpiła od zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zasad         

i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń 

reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 

materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.  (DRUK NR 1265) 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała pod głosowanie propozycję radnego Konrada Łosia dotyczącą odstąpienia 

od zaopiniowania projektu uchwały zawartego w DRUKU NR 1265. 

 

Wynik głosowania:    za – 5 

  przeciw – 4 

 wstrzymało się – 1 

 

Komisja nie wydała opinii do powyższego projektu uchwały. 

 

Pani M____ W_______ – mieszkanka miasta – 

poinformowała, iż dzierżawi grunt i płot firmom w celu umieszczenia przez nich 

nośników reklamowych. Dodała, że jest emerytką i osobą niepełnosprawną,                     

a przychód z tej dzierżawy jest dla niej stałym składnikiem w budżecie domowym. 

Ponadto ma zawarte wieloletnie umowy dzierżawy i pozbawienie jej tego dochodu 

spowoduje pogorszenie jej sytuacji finansowej i nie będzie mogła realizować 

zaciągniętych, pod te przychody, zobowiązań. Zwróciła się z prośbą do Komisji                

o zaniechanie procedowania (z uwagi na zaskarżenie ustawy do Trybunału 

Konstytucyjnego) i nie podejmowanie w/w uchwały w tej chwili. Stwierdziła, iż reklamy 

postawione legalnie powinny pozostać. 

 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=219243&file=DRUK+NR+1265.pdf
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Ad 10. 

Zaopiniowanie dodatkowych projektów uchwał, które wpłyną do Komisji. 

 

Żadne dodatkowe projekty uchwał nie wpłynęły do Komisji. 

 

 

Ad 11. 

Sprawy różne. 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poinformowała, iż do Komisji wpłynęło pismo Pana S________ H__________ i Pana 

R_______ W____________ z 28 listopada 2022 r. w sprawie propozycji kontynuacji 

filmów dokumentalnych poświęconych osobom wpisanym do Księgi Zasłużonych dla 

Bielska-Białej. 

 

Komisja szeroko przedyskutowała temat. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Marcin Litwin, 

• radny Tomasz Wawak, 

• radny Roman Matyja, 

• radna Urszula Szabla. 

 

Radni poruszyli między innymi kwestie związane z kosztami powstawania takich 

filmów, ewentualnych przetargów i źródła finansowania. Ponadto członkowie Komisji 

uznali, że jest to bardzo ciekawy i zasadny projekt. 

 

Pan Tomasz Wawak – radny Rady Miejskiej – 

zaproponował, aby Komisja wystąpiła do Prezydenta Miasta z następującym 

wnioskiem: 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Miejskiej zwraca się do Pana Prezydenta            

o zaprezentowanie na kolejnym posiedzeniu Komisji informacji na temat cyklu 

filmów dokumentalnych przytoczonego w ww. piśmie, tzn. formy filmów 

zrealizowanych uprzednio i ich kosztu oraz pokazanie fragmentów tych filmów. 

 

Pani Małgorzata Zarębska – Przewodnicząca Komisji - 

poddała wniosek radnego Tomasza Wawaka pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania:    za – 8 

  przeciw – 0 

 wstrzymało się – 1 

 

Wniosek został przyjęty. 
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Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała, iż do Komisji wpłynęło pismo Związku 

Polskich Artystów Plastyków z 16 grudnia 2022 r. w sprawie współpracy władz miasta 

z artystami - Komisja postanowiła przekazać ww. pismo do Prezydenta Miasta                  

z prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.  

 

 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 15.55. 

 

 

 

 

        Przewodnicząca Komisji 

        /-/ Małgorzata Zarębska 

Protokołowała: 

/-/ Ewa Marszałek 

 

 


